
MF9075吸尘器，砂光机吸尘机，布袋式集尘器

产品名称 MF9075吸尘器，砂光机吸尘机，布袋式集尘器

公司名称 青岛鲁东风机有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:鲁东
型号:MF9075
功率:7.5kw（w）

公司地址 即墨市通济办事处张家西城东村

联系电话 0532-82526286 18265325001

产品详情

品牌 鲁东 型号 MF9075
功率 7.5kw（w） 流量 16000
外形尺寸 390*107*310（cm） 噪音 60
尘桶容量 500（L） 烟气量 16000
标准配件 齐全

带式传动 除尘风机c6-
48离心风机

高压低噪9-26高压离心
通风机

防腐防爆高效中低压
bf4-72离心风机t4-72

不锈钢 带式传动
gd30k2（t301）
轴流风机

防爆 管道用 岗位式
轴流风机 t35-ii

风量大效率高二次过
滤 木工除尘器

耗能低除尘效率高质
量可靠布袋除尘器

新型效率高风量大耗
能低22kw 中央除尘器

效率高砂光机专用mf9
011 布袋吸尘机

噪声低风量大效率高
可移动布袋吸尘机

型号 model mf9011 mf9075
电动机功率 motor power 7.5kw~11kw 7.5kw



风量air delivery 11000~16000m3/h 11000m3/h
吸风口尺寸 inlet size 40~45m/sec 40~45m/sec
集尘袋 collertor bag φ630*4+φ180*48 φ630*2+φ180*24
外观尺寸 overall size 3900*1070*3100mm 2400*1070*3100mm
其他信息 else information 无 无

我公司始建于1976年,是青岛市最大的风机生产私营企业,是生产风机的专业厂家,技术力量雄厚,制造经验丰富,售后服务完善。生产的风机系
列产品国内享有盛誉,深受广大客户好评。连续多年被评为模范纳税户和先进单位。 我公司生产的风机系国家定型产品。品种多,规格全,广
泛应用于锅炉的通引风系统、化工、建筑材料、铸造、锻造、轻工纺织系统、空调机组的通风换气及排尘、排烟等。主要产品有:一般低中
高压离心通风机、锅炉风机、高温风机、煤粉风机、排尘风机、化铁炉、水泥窖、烧结、小化肥用风机、防腐风机(玻璃钢、不锈钢)、卷
烟风机、空调风机、谷物粉末输送风机、矿井用风机、降温凉风机、屋顶风机、船用风机、一般轴流通风机、混料流风机、鼓风机系列。
可根据需要制造各种专用风机（轴流风机、轴流通风机、离心风机、离心通风机、离心引风机）、除尘器（中央除尘机、中央除尘器、中
央吸尘机、中央吸尘器、中央吸尘设备、中央除尘设备、中央吸尘系统、中央除尘系统、布袋吸尘机、室内中央吸尘机）、打磨台、水帘
机及通风、除尘、排烟工业的设计、制造、安装。 长期以来,我公司以质量优、价格廉、服务完善,深受新老客户的好评。我公司以“重合
同、守信用”为经营准则。公司宗旨是:信誉第一,质量第一,用户至上。 公司位于青岛市郊,南邻风景秀丽的崂山旅游区,距流亭国际机场6公
里,西临胶济铁路、济青、青银高速路,北靠青威高速路,东临青烟一级路。环境优美,海陆空交通方便,欢迎各界用户前来洽谈业务。

ludong air-blower co.,ltd, founded in 1976, is the biggest professional private air-blower producing enterprise in qingdao. it has strong technical level,
abundant manufacturing experience, and perfect after-sale service. the series of fans that the company produces are well known in mainland, and are well
received by customers. the company has been awarded model taxpaying enterprise and advanced unit for several times.the company produces national
standard products. with multi-species, full specifications, the products are widely used on the boiler-cited wind systems, chemicals, building materials,
casting, forging, textiles and light industrial systems, air conditioning and ventilation unit of dust, smoke and, etc. the main products are: general low in high-
pressure centrifugal fan, fan boilers, air temperature, air pulverized coal, dust blower, the cupola, cement kiln, sintering, use of fertilizers small fan, fan anti-
corrosion (glass fiber reinforced plastic, stainless steel), cigarettes fan, air-conditioning fan, air transport grain powder, with the mine fan, cooling breezes, the
roof fan, axial fan in general, the mixture flow fans, blowers series. the company can also manufacture all kinds of dedicated fans and dust catchers according
to the needs of customers, and be in charge of the design, manufacture and installation of ventilation, dust and smoke. for long, the company’s high quality,
low price and perfect service get her good name from its customers. the company sees ” taking contracts and keeping promises” as its operating guidelines.
the company aims to: credibility first, quality first, users supreme . the company is located in the outskirts of qingdao, south of the scenic laoshan tourist areas,
6 km away from liuting international airport, west to jiaoji railway, ji-qing highway, and the qing-yin highway, north to ching-wei highway, east to qing-yan
road. the company has beautiful environment, convenient land, sea and air transport, welcome customers from all walks of life came to discuss business.
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